
 

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: predavalnica, dom CŠOD Cerkno 

Datum seje: 1. december 2018 (9.30 – 11.50) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, poslanka Sarah Tkalec, poslanka Sara Ugrin, Anja Zidar, Beti Uršič, tajnica Pika 

Kristan, Timotej Pavlin, Peter Černe, Nejc Kralj, Blaž Šoba, Jaka Šoster, Neža Lukančič, 

Matevž Mandl, Rebeka Kovačec, Domen Iljaš, Erazem Štancar, Monika Marušič (18) 

Ostali_e prisotni_e: predsednik ŠSFF Timotej Klopčič, Maja Ličen, Marike Grubar, Aïcha 

Boughazi (4) 

- Timotej Klopčič je bil prisoten le pri točki 5. Poročilo SŠFF 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: / 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnikov 

2. Finance  

3.  Volitve članic in članov finančne komisije UO ŠOFF 

4. Poročilo poslank 

5. Poročilo predsednice UO ŠOFF 
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6. Poročilo ŠSFF 

7. Poročilo prodekana študenta 

8. Razno 

 Zala Blazina prisotne lepo pozdravi in predstavi dnevni red. Glede dnevnega reda ni 
bilo nobenih pripomb.   

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom.  
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnikov.	
 Članom UO ŠOFF je bil skupaj s sklicem seje poslan tudi zapisnik konstitutivne seje. 
Zala Blazina je prisotne povprašala, če so si zapisnik prebrali in so z njim seznanjeni. Ker 
pripomb ni bilo, je sledila potrditev zapisnika.  

SKLEP 2 : UO ŠOFF potrjuje zapisnik konstitutivne seje.  
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 2. Finance	
  O financah je poročala predsednica Zala Blazina. Najprej smo se dogovorili o 
internem prijavljanju projektov za januar. Praksa iz prejšnjega UO ŠOFF je bila taka, da so 
načrt projekta v celoti objavili na portal Trello en mesec in en dan pred mesecem, v katerem 
se izvaja projekt. Interni rok za januar bi bil torej 30. november, vendar zaradi menjave in 
novosti članov UO ŠOFF Zala tokrat predlaga rok 5. december oziroma v skrajnem primeru 
7. december.  
  Sledi poročanje o trenutnem finančnem stanju. 418,00 EUR je na materialnem 
stebru, ki bi ga UO ŠOFF namenil za pisarniški material. Na projektnem stebru je trenutno 
2.917,07 EUR, namenjeno za Šoffkino brezplačno ekskurzijo, Dobrodelno Šoffko, plakati za 
projekt Rdeča nit ter promocijski material za Šoffko. Prej našteti projekti so bili izglasovani 
že v prejšnji sestavi UO ŠOFF.  

SKLEP 3: UO ŠOFF je seznanjen s finančnim stanjem UO ŠOFF.   
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ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 3. Volitve članic in članov finančne komisije UO ŠOFF 
 Zala Blazina prisotne obvesti glede pripravljenega novega pravilnika o delovanju 
finančne komisije, ki ga je pripravil bivši podpredsednik Alex Devetak. Zala predlaga 
novoizvoljeni finančni komisiji, naj pravilnik pregleda, da ga lahko potrdimo na eni izmed 
naslednjih sej. Ena izmed predlaganih sprememb o delovanju finančne komisije je ta, da bi 
bila finančna komisija sestavljena iz 5 članov UO ŠOFF, namesto 3 članov ter predsednice in 
podpredsednice, kot to določa trenutni Pravilnik o delovanju Finančne komisije Upravnega 
odbor Študentske organizacije Filozofske fakultete. Zala povpraša prisotne o tem, kako se jim 
zdi ta sprememba. Neža Lukančič se s predlogom strinja, saj bi na ta način razbremenili 
funkcijo predsednice in podpredsednice ter delo porazdelili med večji del članov UO ŠOFF. 
Strinjanje s predlogom izrazita tudi Matevž Mandl in Beti Uršič. 
 Ker moramo izvoliti finančno komisijo in ker mora ta biti v skladu s pravilnikom, 
Maja Ličen predlaga članom UO ŠOFF, naj spremijo 1. člen pravilnika tako, da bi omogočal, 
da je član Finančne komisije lahko kateri koli član UO ŠOFF. Zala predlaga 5-minutni odmor, 
da se napiše nov 1. člen Pravilnika o delovnaju Finančne komisije Upravnega odbora 
Študentske organizacije Filozofske fakultete.   

SKLEP 4: UO ŠOFF se strinja s prekinitvijo seje. 
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ob 10.42 prekinitev seje, ponovno se je pričela ob 10.48. Zala Blazina predlaga spremembo 
dnevnega reda v naslednji obliki: 

1. Potrditev zapisnikov 

2. Finance  

3. Spremembe aktov 

4.  Volitve članic in članov finančne komisije UO ŠOFF 

5. Poročilo poslank 

6. Poročilo predsednice UO ŠOFF 

7. Poročilo ŠSFF 
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8. Razno 

SKLEP 5: UO ŠOFF se strinja z novim dnevnim redom. 
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 3. Spremembe aktov.	
 Zala predlaga spremembo 1. člena Pravilnika o delovanju Finančne komisije 
Upravnega obora Študentske organizacije Filozofske fakultete. Predlagan člen se glasi: 
"Finančna komisija UO ŠOFF je sestavljena iz petih članov UO ŠOFF, ki se za funkcijo sami 
javijo. Na sejo FK UO ŠOFF sta povabljeni tudi predsednica in podpredsenica UO ŠOFF." 
Ker ni bilo nobene pobude o razpravi, je sledilo glasovanje.  

SKLEP 6: UO ŠOFF potrjuje Pravilnik o delovanju Finančne komisije Upravnega 
odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete.  
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 4. Volitve članic in članov finančne komisije UO ŠOFF. 
 Zala Blazina predlaga, da se kandidati za finančno komisijo javijo sami, potem pa 
predlaga javno glasovanje z dvigom rok.   

SKLEP 7: UO ŠOFF se strinja z javnimi volitvami Finančne komisije UO ŠOFF. 
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 Erazem Štancar, Matevž Mandl, Neža Lukančič, Beti Uršič in Jaka Šoster so se javili 
za funkcijo člana Finančne komisije UO ŠOFF. Vsak je na kratko komentiral svojo 
kandidaturo, Neža Lukančič je še omenila pravilnik, ki ga je sestavil bivši podpredsednik 
Alex Devetak in po katerem so ravnali že v prejšnji sestavi FK UO ŠOFF, kot poziv, da bi 
tudi nova FK delovala po njem. 
 Drugih kandidatur ni bilo. Predsednica na glasovanje daje naslednji sklep:  

SKLEP 8: UO ŠOFF na podlagi javnega glasovanja imenuje Erazma Štancarja, 
Matevža Mandla, Nežo Lukančič, Beti Uršič in Jaka Šosterja za člane FK UO ŠOFF. 
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 Zala opomni nove člane finančne komisije, da naj skliče sejo, na kateri bodo izvolili 
predsednika oz. podpredsednico ter podpredsednika oz. podpredsedico.  

K točki 5. Poročilo poslank	
 Poslanka Sarah Tkalec je poročala o dogajanju v Študentskem zboru Študentske 
organizacije Univerze v Ljubljani. V času od izvolitve so imeli dve seji, konstitutivno in 1. 
redno sejo. Marike Grubar je s člani UO ŠOFF delila svoj način deljenja informacij o 
dogajanju v Študentskem zboru s člani UO ŠOFF, in sicer tako, da je svoje poročilo poslala 
članom, da si lahko to preberejo in dajo morebitne predloge za vprašanja na sejah ŠZ ŠOU v 
Ljubljani. 
 Sarah nadajuje s poročilom. Na konstitutivni seji ŠZ ŠOU v Ljubljani, ki je bila 12. 
11., je bilo prisotnih 40 poslancev. Izvolili so novega predsednika ŠZ ŠOU v Ljubljani Ajasa 
Midžana. Drugače na konstitutnvni seji ni bilo nič posebnega. 21. 11. 2018 je bila 1. redna 
seja ŠZ ŠOU v Ljubljani, prisotnih je bilo 41 poslancev. Na dnevnem redu so bile točke 
potrditev konstitutivne seje, volitev predsedstva ŠOU v Ljubljani, volitev predsedstva ŠOS in 
imenovanje vodij resorjev. Nov predsednik ŠOU v Ljubljani je Klemen Peran. Sarah je 
sporočila še datum naslednje redne seje, ki bo 4. 12. ob 19. uri na Kampusu v Modri sobi.  

SKLEP 9: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom poslanke Sarah Tkalec.  
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 6. Poročilo predsednice UO ŠOFF.  
 V okviru te točke je Zala Blazina vodila razpravo o stvareh, ki se jih moramo znotraj 
UO ŠOFF dogovoriti za uspešno delovanje.  

Projektno vodenje  
 Na delovno-motivacijskem vikendu v Cerknem se je novo vodstvo izobraževalo o 
projektnem vodenju in čakajo na potrditev članstva. Maja Ličen predlaga Zali Blazina naj 
vpraša, kdaj bodo potrejene prijave za program projektnega vodenja, da bodo člani UO ŠOFF 
začeli z delom.  

Šoffkina brezplačna ekskurzija  
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 V decembru mora UO ŠOFF izvesti že potrjeni projekt Šoffkina brezplačna 
ekskurzija. Sestanek organizacijske ekipe bo v ponedeljek, 3. decembra, ob 18. uri v 
Študentski pisarni. Vabljeni, da se sestanka udeležijo tisti, ki bi radi sodelovali pri pripravi 
ekskurzije.  

Bivša sestava UO ŠOFF 
 Bivša in sedanja predsednica sta izvedli primopredajo. Zala pove članom, da ostajamo  
komunikaciji s starim vodstvom, saj nam še naprej ponujajo podporo in uvajanje, zahvala  
Marike in Maji.  

Komunikacija znotraj vodstva  
 Marike Grubar ima seznam z e-poštnimi naslovi in telefonskimi številkami članov UO 
ŠOFF. Seznam bo delila s člani na portalu Trello. Za potrebe komuniciranja s člani UO ŠOFF 
imamo tudi Google Groups mailing listo, s katero je ta trenutek nekaj narobe, ampak se dela 
na popravilu. 

Letni finančni načrt 
 Zala pozove člane UO ŠOFF, naj do 31. 12. sestavijo letni finančni načrt in ga naložijo 
na Trello. Izdelava finančnega načrta naj poteka v sodelovanju z oddelčnim študentskim 
svetnikom, z društvi ter tutorji. Dogovor prejšnjega UO ŠOFFA je bil omejitev enega projekta 
na oddelek na mesec, izjema so manj obremenjeni meseci, kjer je projektov lahko več. 
  
Uporaba Študentske pisarne 
 Vsi člani UO ŠOFF so na seznamu dovoljenih oseb za uporabo pisarne. Pri vratarju 
prosijo za ključ, pustijo tam osebni dokument in si izposodijo ključ.   

Oddelki, na katerih ni predstavnika v UO ŠOFF 
 Oddelki, na katerih trenutno ni predstavnika v UO ŠOFF, so Oddelek za prevajalstvo, 
Oddelek za germanistiko z nederlandistiko in skandinavistiko, Oddelek za georgrafijo, 
Oddelek za romanske jezike in književnost in Oddelek za sociologijo. Neuradna predstavnica 
Oddelka za romanske jezike in književnost je Aïcha Boughazi, ki sodeluje z UO ŠOFF, 
vendar mora biti izvoljena na nadomestnih volitvah.  
 Zala je obrazložila situacijo glede izvoljene predstavnice za interesno področje 
sociologije, Laura Levec je namreč po volitvah ugotovila, da bi bila zaradi dela znotraj UO 
ŠOFF preobremenjena in bo odstopila. Zala pove, da je popolnoma razumljivo, da se zgodijo 
nepredvidljive stvari ali da postanemo preobremenjeni, zato ne bi nikogar obsojali, če se 
odloči odstopiti. Dobro pa je, da namero sporočimo in iščemo naslednjega predstavnika, da se 
lahko zaprosi za razpis nadomestnih volitev. Marike Grubar je opozorila, da 6 mesecev pred 
koncem mandata ni pametno odstopiti, ker nadomesnih volitev ni več mogoče izvesti.  
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 Rebeka Kovačec je delila svojo situacijo, ker naslednje študijsko leto morda ne bo 
imela statusa oziroma bo imela preveč študijski obremenitev, vendar bo že pred tem začela z 
uvajanjem novega predstavnika oziroma predstavnice. Aïcha Boughazi je na podobnem, 
enako bo pred odstopitvijo začela z uvajanjem novega. 
 Zala se zahvali za deljeno. Do naslednje seje bosta s podpredsednico Saro Šifrar 
Krajnik poslali prošnjo za nadomestne volitve. Poziva še, da naj še posebaj dvopredmetni 
študentje in študentke v UO ŠOFF pomagajo iskati predstavnike za manjkajoče oddelke.  

SKLEP 10: UO ŠOFF poziva Volilno komisijo ŠOU v Ljubljani, da razpiše nadomestne 
volitve za predstavnike za interesno področje geografije, germanistike z nederlandistiko 
in skandinavistiko, romanskih jezikov in književnosti, prevajalstva ter za interesno 
področje sociologije.  
ZA: 19 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Seje UO ŠOFF in FK UO ŠOFF  
 Decembra (17. ali 18. 12.) bo verjetno sklicana še ena, nekoliko krajša seja, na kateri 
bomo potrjevali projekte za januar ter predsednika oz. predsednico in podpredsednika 
oziroma podpredsednico Finančne komisije. Predlog, da se vsak drugi teden v mesecu sestane 
FK UO ŠOFF, vsak tretji teden pa UO ŠOFF. Skupni dogovor, da termine nekoliko menjamo, 
da ne bo seja vedno ob istem dnevu in uri, ampak menjamo dneve in ure znotraj tedna, v 
katerem se sestanemo. Blaž Šoba predlaga, da bi določali termin seje glede na urnik na 
Filozofski fakulteti, saj bi bilo tako lažje usklajevati študijske obveznosti in seje. Člani UO 
ŠOFF se strinjajo s predlogom. Timotej Pavlin  se javi, da naredi Doodle anketo za določanje 
terminov sej.  

Poslovnik UO ŠOFF 
 V prejšnji sestavi UO ŠOFF so ugotovili, da bi bilo pametno bolje definirati 
posamezne funkcije znotraj upravnega odbora in da za boljše delovanje UO ŠOFF manjka 
poslovnik, ki bi to delovanje določal. Za enkrat odločitev, da bi zbirali predloge. Marike 
Grubar predlaga, da se po zbiranju predlogov sestavi delovna ekipa, ki bo oblikovala 
poslovnik in ki ga bo potem predstavila na seji. Za zbiranje predlogov bo Sara Šifrar Krajnik 
naredila dokument, kamor bodo člani UO ŠOFF lahko pisali predloge.  

Spletne strani 
 Člani UO ŠOFF naj obvestijo oddelke, da posodobijo spletne strani, kjer je zapisan 
predstavnik oddelka v ŠOFF-u. Prav tako je treba skrbeti za posodabljanje zavihka 
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"Študentske strani" na spletni strani Filozofske fakultete. Posodabljanje zavihka prevzame 
Pika Kristan, Maja Ličen uredi dostop.  

PR služba 
 Na sestanku s SŠFF dogovor, da bi za potrebe promocije Študentskih dnevov določili 
dve osebi iz ŠOFF-a in dve iz SŠFF-ja, ki bi skrbeli za promocijo. Marike izpostavi, da bi bilo 
smiselno, da ti dve osebi prevzameta PR tudi na ravni ŠOFF-a, ena, ki bi skrbela za Facebook 
in ena, ki bi skrbela za Instagram. Pika Kristan se javi za Facebook, Sarah Tkalec se javi za 
pomoč, Sara Šifrar Krajnik pa za Instagram.  

Uporaba študentskega prostora R1B  
 Študentje lahko uporabljamo prostor R1B. Uporabo določa Pravilnik o uporabi 
študentskega prostora. Podatki o rezervaciji so na spletni strani Študentskega sveta FF pod 
zavihkom "Študentski prostor." 

SKLEP 11: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice UO ŠOFF.  
ZA: 18 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 7. Poročilo ŠSFF.  
 O delovanju ŠSFF je poročal predsednik ŠSFF Timotej Klopčič. Trenutna sestava 
sveta je brez predstavnikov doktorskih študentov. Člani vodstva so predsednik Timotej 
Klopčič, podpresednica za finance Nataša Martina Pintarič, podpredsednica za študijske 
zadeve Maja Valant in tajnica pa Nisja Naja Resinovič.  
 Komisije so zapolnjene. Plakaterska služba je bila izvoljena v sklopu komisij. Člani 
plakaterske službe ostajajo enaki kot prej, in sicer Rok Mrvič za Aškerčevo, Daša Gaberšek za 
Tobačno in Maja Valant za Zavetiško ulico.  
 Na seji dne 2. 12. so sprejeli nov pravilnik glede predstavnikov v Komisiji za 
kakovost. Redakcijski popravki, glede tega, kdo je lahko član komisije, po novem pravilniku 
je članstvo vezano na svetnika oziroma senatorja. 
 Timotej je komentiral zvišanje plač v javnem sektorju. Sprememba gledana pozitivno 
z vidika zvišanja plač profesorjem.  
 V senatu je bil sprejet sklep, ki ureja prekarno podaljševanje pogodb za določen čas, 
tako da se je zaposlenim, ki so bili v preteklosti deležni podaljševanja, dalo pogodbo za 
nedoločen čas.  
 Timotej je izpostavil še problematiko tutorstva, natančneje koordinatorko tutorjev. 
Opozoril je, da bo verjetno prišlo do težav zaradi slabe primopredaje in komunikacije med 
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staro in novo koordinatorko tutorjev ter zaradi pomanjkanja vodenja in navodil s strani 
trenutne koordinatorke tutorjev. 

SKLEP 12: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednika ŠSFF.  
ZA: 19 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 8. Razno  
Ni bilo nobene pobude za razpravo.  

Seja se je zaključila ob 11.50. 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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